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Generalforsamling 
Søndag den 19. februar 2023 kl. 15:30 

På Asserbo Kro, Nyvej 26, Asserbo 
 
 

Tilstede: 30 medlemmer af foreningen 

 

Dagsorden: Referat: 

1. Valg af dirigent 

 

Thomas Lind, enstemmigt valgt 

 

2. Beretning om foreningens 

virksomhed 

 

 

 

Yvonne Vestermann fremlagde 

beretningen, som blev applauderet ved 

afslutningen. 

Selve beretningen er indsat som bilag 

til referatet. 

Under Spørgsmål og drøftelser bagefter 

var vi vidt omkring: noget med ikke 

samarbejde med Liseleje 

Borgerforening !!! Dennis spurgte om 

formålsparagraf og noget med af 

samarbejde med ??? - Hanne efterlyser 

samarb. Med Asserbo Erhvervsf. 

Birgit fremlagde at på Facebook skal 

det tydeliggøres at opslagene er fra 

Asserbo Borgerforening og ikke Kim S. 

og noget med tilmelding, mangler 

framelding ? Mona nævnte samarb. 

Med Mølleforeningen ( Mølledag 3.6) 

med boder. 

Linda ikke alle har Facebook, de skal 

også have tilbud. 

Yvonne fortalte at borgerforeningen 

havde samarbejde med 3 erhverv. Men 

at der også var steder hvor foreningens 

opslag blev revet i stykker. Jan nævnte 

noget om samarbejde. Om bus, - ny 

bestyrelse arbejde med. 
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3. Fremlæggelse af det 
kontrollerede regnskab 

Regnskabet for 2022 udleveres på 

generalforsamlingen og har været 
offentliggjort på foreningens 

hjemmeside siden den 9. februar 2023. 

 

 

Jytte Christiansen fremlagde 

regnskabet og det blev med applauds 

enstemmigt vedtaget. 

Enkelte kommentarer, forskellige 

holdninger til størrelsen af årets 

overskud, nogle mente for stort andre 

at det var helt fint. 

En enkelt nævnte slåfejl ved 2021. 

Banko giver overskud, måske råd til 

bustur ! Eva mente at spis sammen 

ikke skal give underskud, så må prisen 

sættes op. 

 

4. Indkomne forslag 

Forslag der ønskes behandlet på 
generalforsamlingen skal fremsendes 
skriftligt senest 10 dage før 

generalforsamlingen. (vedtægternes §9) 

Der er ikke modtaget nogen forslag. 

 

 

Ingen indkomne forslag. 

 

 

5. Fastsættelse af kontingent 

Bestyrelsen indstiller at kontingentet 

100 kr. om året fastholdes. 

 

Yvonne fremlagde at bestyrelsen ikke 

ønskede at hæve kontingentet. Punktet 

enstemmigt vedtaget. 

 

6. Valg af: 

a. Bestyrelsesmedlemmer 
2 for 2 år 

På valg er: 
Alf Sandvold (genopstiller ikke) 
Jan Eriksen (genopstiller ikke) 

Derudover ønsker Torben Andersen 
at udtræde af bestyrelsen, så der 

skal vælges 1 ekstra bestyrelses-
medlem for 1 år 
 

Bestyrelsen indstiller følgende til 

valget: 
Eva B. Johansen for 2 år. 

Charlotte Nagel for 2 år. 
Dennis Nielsen for 1 år. 

Der er ikke rettidigt indsendt andre 
forslag til kandidater. 
 

 
 

Punkt A. 

Yvonne indstillede på bestyrelsens 

vegne de 3 nævnte til de ledige 

bestyrelsesposter.  

(Charlotte Nagel var ikke til stede pga. 

arbejde, men har givet tilsagn om 

valget) 

Indstillingerne blev vedtaget. 
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b. Suppleanter, 2 for 1 år 

Kim Snekkerup (genopstiller) og  

Ole Rosén (genopstiller) 

Bestyrelsen indstiller genvalg af 
dem begge. 

 

c. Bilagskontrollør for 2 år. 

Christine Glindemann (genopstiller 

ikke) 

Bestyrelsen indstiller Lis Leveau til 
at være ny bilagskontrollør. 

 

d. Bilagskontrollørsuppleant for 1 år 

Lis Leveau er formentlig valgt som 

bilagskontrollør og der er ingen 
kandidater. 

Generalforsamlingen skal finde en 
der gerne vil vælges. 

 

 

Punkt B. 

Begge blev genvalgt. 

 

 

Punkt C. 

Lis Leveau blev valgt. 

 

 

 

Punkt D.  

Bent Faureholm Olsen blev valgt. 
 

 

7. Eventuelt 

 

 

Ole O. mente at vedtægterne bør 

ændres så der kan opstilles bestyrel-

seskandidater på generalforsamlingen ? 

Evt. op på næste generalforsamling. 

Mona sommertur for børn. 

Drøftelse af busture m.v.  

Jørgen ( Bus) nævnte i forbindelse med 

en evt. Bustur for børn, at der var en 

tid før Corona og efter, alle forældre og 

børn har forfærdelig travlt og går til 

mange ting - !! så man skal være 

sikker på at bussen kan fyldes ellers 

bliver det en underskudsforretning og 

gå ud over vores kassebeholdning !!. 

Thomas takkede for god ro og orden og 

lukkede generalforsamlingen. 

Yvonne sluttede med at takke alle for 
den store deltagelse og gode stemning. 

 

Mødet sluttede kl. Ca. 17 Referent: Dennis Nielsen 

 

Thomas Lind, dirigent   Yvonne Vestermann, formand 


